
Schriftelijke vraag van de PvdA Westerveld

Geacht college,
Uit de nieuwste jaarcijfers van de Stichting De Noordzee blijkt dat de gemeente Westerveld 
nog niet in actie is gekomen tegen de ballonnenvervuiling ter zee, ter land of in de lucht. Het 
feestelijk oplaten van vrolijk gekleurde ballonnen vindt uiteindelijk altijd een treurig en 
roemloos einde in de toch al veel te grote berg plastic afval waar wij allen, bedrijven en 
bewoners, de afgelopen decennia  voor gezorgd hebben. Ook voor alle dieren is het zeer 
schadelijk dat plastic afval in weilanden, bomen, bossen, tuinen, op straten, in het openbaar 
groen en in het oppervlaktewater terecht komt. Dieren kunnen sterven als zij plastic 
binnenkrijgen.
Het bericht van de Stichting De Noordzee roept bij ons de volgende vragen op:

1. Kunt u bevestigen dat de gemeente Westerveld nog niet in actie is gekomen tegen de 
vervuiling die wordt veroorzaakt door het oplaten van ballonnen?

2. Bent u bereid om alsnog in actie te komen door het oplaten van ballonnen zo snel 
mogelijk te verbieden?

 
Met vriendelijke groet,
 
namens de fractie van de Partij van de Arbeid,
 Theo Claas
burgerlid gemeenteraad Westerveld


